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MR-vergadering 
 
Datum:   17-01-204 
Tijd:    15.15u – 16.30u 
Locatie:   lokaal 1 
 
Voorzitter:  Jos Bulthuis  
Vicevoorzitter:   Wesley Westenberg 
Notulist:   Leander Scholten 
Tijdbewaker:   Ralph Kamphuis 
 
Aanwezig:  Wesley Westenberg, Leander Scholten, Ralph Kamphuis, Yvonne 

Doornebosch, Janneke Blenke, Karen Schuur 
GMR-lid:   Nicole Kraaijenzank 
Namens directie:  Sandy de Munck Mortier 
A.m.k.:   Wendy Blokhuis, Jos Bulthuis, Myrthe Brummelhuis 
 

Tijd Agendapunten 

15.15u 1. Opening 

 2. Vaststellen agenda 

• Geen bijzonderheden. 

 3. Goedkeuring notulen laatste vergadering 

• Geen bijzonderheden.  

 4. Binnengekomen post 

• Meerjarenbegroting TVC ’t Woolde/Mota 

 5. Mededelingen 

• Ouders 
-Yvonne kan niet deelnemen aan de GMR-bijeenkomst en basiscursus MR.  
-De afkortingenlijst van school is opnieuw gedeeld aan de leden van de 
MR.  

• Cursus MR 16-01-2024  
-De cursus was goed bezocht en werd als positief ervaren. We hebben 
nodige tips ontvangen en nemen deze mee in onze aanpak.  

• Personeel 

• -Personeel MR komt binnenkort samen bij de directie voor het 
formatievoorstel.  

• Reglement Medezeggenschap is akkoord.  

• MR-GMR bijeenkomst 
-De bijeenkomst is op 20 maart van 19.30u tot 21.30u bij het Omnis 
College te Almelo. Hoofdonderwerp is het werkverdelingsplan.   

15.40u 6. In het bijzijn van de directie 
• Begroting (Alle mededelingen betreffen concept-cijfers en kunnen aan 

verandering onderhevig zijn). 

-Leerlingaantal bij TVC ’t Woolde blijft in 2024 en 2025 gelijk op het aantal 
van 190 leerlingen. Om in de jaren daarna te dalen naar 185. Dit alles 
onder voorbehoud. Bij TVC Mota stijgen de leerlingaantallen naar 75 en zal 
hierop blijven of zelfs nog iets stijgen. 
-De MR is akkoord en keurt het voorstel goed om werkdrukmiddelen in te 
zetten voor personeel.   
-Investeringsbudgetten voor gebouwen, terreinen en verbouwingen zijn 
gepresenteerd en akkoord gevonden door de MR.  
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-Personeelsruimte zal gerealiseerd worden, hiervoor is een plan gemaakt 
om lokalen te wisselen of eventueel aan te passen.  
-Schooljaar 2022-2023 hebben we meer leerlingen gehad dan vooraf 
begroot, hierdoor is er meer budget overgehouden.  
-Niet alle ESF gelden zijn benut. Er is een aanvraag gedaan om het geld 
mee te nemen naar 2024-2025.   
-Bij verloop van collega's door bijvoorbeeld, leerlingaantallen of budget 
wordt er zo veel mogelijk gekeken naar functies binnen het netwerk van 
Attendiz. Personeel heeft een Attendiz contract en geen schoolcontract.   

• Personeel-MR.  
-Na dit schooljaar zullen er leden aftredend zijn door middel van een 
aftredingsrooster. Echter stellen alle leden zich herkiesbaar. Er zullen 
verkiezingen uitgeschreven worden, zoals beschreven in het reglement van 
de MR. 

• Plaatsingsbeleid. 
-Er wordt geprobeerd leerlingen sneller te schuiven vanuit regulier-pro-agl. 
't Woolde heeft heel kort een leerlingstop gehad, door uitstroom-
doorstroom is die vrij snel opgeheven. Binnen MOTA is er fysiek meer 
ruimte dus is groei naar 80-85 leerlingen mogelijk, mits de formatie dit 
toelaat. 
-Plaatsingsbeleid van andere scholen is soms een aandachtspunt. Veel 
collega-scholen zitten vol of hebben een leerlingstop. Hierdoor moet er op 
locatie goed gekeken worden hoe we een leerling zo passend mogelijk 
onderwijs kunnen bieden.  

• Dagelijkse gang van zaken op de locaties. 
-Gemotiveerd personeel en er zijn weinig incidenten. 

16.20u 7. Rondvraag 

• Geen vragen voor de rondvraag. 

16.30u 8. Sluiting 

  Volgende vergadering: 13-03-2024 om 15.15u Locatie: TVC ‘t Woolde 

 


